

BIL.	KETERANGAN	DOKUMEN
1	Pemohon sebagai pasangan di permohonan yang sama	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Kahwin / Sijil Cerai bagi mengesahkan Maklumat pasangan Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan
2	Pasangan telah memohon sebagai Ibu Bapa Tunggal / Bujang	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Cerai / Kahwin / Kematian / dokumen pendaftaran perceraian Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan
3	Kahwin dengan maklumat perkahwinan yang sama	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Kahwin Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan
4	Kahwin dengan maklumat perkahwinan yang berbeza	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Kahwin Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan
5	Kahwin dengan maklumat pasangan yang sama	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Kahwin / Cerai / Kematian Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan
6	Pasangan telah memohon	i. Borang Permohonan BPN ii. Sijil Cerai / kahwin / kematian / dokumen pendaftaran perceraian Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan

7	Pemohon berstatus kahwin tetapi maklumat pasangan tidak lengkap	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang Permohonan BPN ii. Dokumen pengenalan diri pasangan iii. Sijil Kahwin / dokumen pertalian <p>Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan</p>
8	Pasangan meninggal dunia	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang Rayuan/ Pengakuan BPN ii. Sijil Kematian
9	Pemohon tidak melepasi syarat kelayakan had umur memohon	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang Rayuan/ Pengakuan BPN ii. Pemohon perlu kemukakan MyKad untuk semakan semasa permohonan bagi penentuan kelayakan umur <p>Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan</p>
10	Semakan rekod agensi mendapati pendapatan pemohon/ pasangan melebihi RM 8,000	<ul style="list-style-type: none"> i. Bekerja sendiri - Borang Rayuan/Pengakuan BPN ii. Bekerja - Borang Rayuan/Pengakuan BPN dan slip gaji terkini iii. Berhenti kerja - Borang Rayuan/Pengakuan BPN dan surat majikan atau lain-lain dokumen sokongan
11	Semakan rekod agensi mendapati pemohon lebih RM 4,000	
12	Semakan mendapati pemohon merupakan pelajar	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang Rayuan/ Pengakuan BPN dan ii. Bukti tamat belajar; atau <p>Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan</p>
13	Maklumat pengenalan pemohon berbeza dengan semakan agensi	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang permohonan baharu BPN ii. Salinan MyKad pemohon <p>Jika bekerja boleh kemukakan slip gaji terkini bagi penentuan kelayakan</p>
14	Pemohon / Pasangan mempunyai syarikat berdasarkan data agensi	<ul style="list-style-type: none"> i. Borang Rayuan/Pengakuan BPN; ii. Dokumen pembatalan/ pembubaran/ penutupan syarikat atau lain-lain dokumen sokongan (jika ada)

15	Pemohon meninggal dunia (status sebenar masih hidup)	i. Borang Rayuan/ Pengakuan BPN dan ii. Salinan MyKad / laporan polis
----	---	--